
KONCERT THE KELLY FAMILY 8.3.2018 

Z médií jsem se dozvěděla, že legendární skupina The Kelly Family hlásí comeback na 

koncertní pódia. Sice v menší sestavě než dřív, ale vracejí se, a to hned s jejich turné po ČR. 

Bylo mi jasné, že na tomto koncertě bych nechtěla chybět. Věděla jsem však, že sehnat 

doprovod zrovna na tuto kapelu nebude jednoduché, protože jak vím z dřívějších let, v mém 

okolí spousta lidí Kelly Family nemusí. 

No a přesně tento problém se dostavil. Sice mi hodně lidí řeklo, že by rádi šli, ale bohužel 

v den konání nemohli. Jelikož mamka ví, jak moc jsem tuhle skupinu jako malá milovala, 

nabídla se, že půjde se mnou. Bohužel již několik dní před koncertem jí nebylo úplně dobře, 

a protože jsme lístky měly už koupené, začala jsem mezi kamarády hledat doprovod dál. 

Když už jsem byla celkem bezradná, zkusila jsem se zeptat i kamarádky Ivety Kučerové, 

která souhlasila a tak jsem měla doprovod jistý. 

Iveta bydlí kousek od Ml. Boleslavi a do Prahy cestuje nejraději bez auta, proto jsme se sešly 

na nástupišti metra B zastávka Českomoravská, odkud byl jen kousek do O2 arény, která 

byla místem konání koncertu. Byly jsme na místě s časovým předstihem a tak než jsme 

vlezly do sálu, zmonitorovaly jsme občerstvení, které bufet nabízel. Přestože nabídka byla 

vyloženě bufetní, obě jsme před kulturním zážitkem něco zakously. Před návštěvou bufetu 

Iveta zjistila, že naše řada je přímo proti vstupu do sektoru, do kterého jsme měly lístky, 

proto jsme byly ušetřeny náročného hledání a dobývání se řadami k té správné. 

Koncert moderovala jedna z členek kapely, což pro mě bylo nečekané překvapení, alespoň 

moderaci jsem čekala v češtině, ale díky tomu, že se mnou byla Iveta, jsem zásadní věci 

měla přeložené. Dokonce jsem se díky ní konečně dozvěděla i o čem jsou některé jejich 

songy, hlavně ty moje nejoblíbenější. Bohužel ne vždy Iveta slovům rozuměla, i když mě 

přišlo, že ozvučení koncertu je hodně dobré. Mrzelo mě, že mezi koncertujícími členy již 

nebyl Peddy, moje 2. největší Star v této kapele. 

V jednu chvíli, kdy jeden z členů sešel z pódia mezi lidi, kteří stáli před pódiem (o tom mi 

řekla Iveta) jsem byla naštvaná a smutná z toho, že na koncertech nemůžu využít lístků pro 

tohle místo, a to díky tomu, že ze zdravotních důvodů nemůžu stát dlouho na místě. Mezi 

dav šílících fanoušků sešel Angelo, který pro mě byl vždy největší Star v této kapele, a slyšet 

ho živě mlátit do bicích byl opravdový zážitek. Myslím, že budu muset zase oprášit CD této 

fantastické rodinné kapely. Měla jsem zálusk na jejich tričko, ale při dostání informace o jeho 

ceně jsem si nechala zajít chuť. Iveta si při koncertě uvědomila, že některé písničky už někdy 

slyšela a já i když s kapelou již nekoncertoval Peddy si večer opravdu užila. Popravdě druhý 

den jsem se divila, že mluvím. Kapela když se přiblížil finish večera řekla, že doufá, že se do 

Prahy někdy vrátí. V což já doufám taky. Od tohoto hudebního zážitku tvrdím, že nejhezčí 

splnění snů je to, které již nečekáte, že by mohlo někdy přijít. 

Přikládám vám fotky, které tentokrát všechny posbírala Iveta. 

Vaše Petra,  

V Praze 22. 3. 2018 
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